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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:943 Det planerade stationsläget vid Landvetter

En av tankarna med ny sträckning och moderniseringen av 
järnvägsförbindelsen mellan Göteborg och Borås var att få en 
järnvägsanslutning till Landvetter flygplats.

Uppseendeväckande uppgifter har nu kommit om att Trafikverket avser att 
stryka detta stationsläge, vilket skulle medföra att man inte kan ta tåget till 
Västsveriges växande flygplats från regionens två största städer. Det vore en 
stor förlust både för resandeunderlaget och miljön.

Jag undrar därför hur regeringens direktiv ser ut till myndigheten Trafikverket. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Har ministern och regeringen gett Trafikverket i uppdrag eller sanktionerat att 
man stryker stationsläget vid Landvetter flygplats och om inte om inte, kan 
ministern garantera att detta för Västsverige helt avgörande stationsläge 
kommer att finnas med i det slutliga beslutet?

………………………………………

Jan Ericson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-10
Besvaras senast
2020-12-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


